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CONSILUL JUDEȚEAN SATU MARE 

 

 

PROCES-VERBAL 

al desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Județean Satu Mare 

din data de 30.09.2024, ora 14.00 

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

 

             Bună ziua! Bine ați venit! 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 408/24.09.2024 a preşedintelui consiliului 

judeţean, prin invitarea telefonică şi invitarea scrisă a consilierilor, transmisă electronic, prezentarea 

comunicatului pe site-ul consiliului judeţean, afişarea acestuia la sediul instituţiei și prin publicarea 

anunțului în presa locală. 

 

          Sunt prezenți: 32 din totalul de 33 de aleși locali în funcție (inclusiv subsemnatul) ;       

   Lipsește domnul consilier Veron Andrei Ștefan.   

Majoritatea consilierilor în funcţie fiind prezenţi, şedinţa este legal constituită. 

O rog pe doamna Crasnai Mihaela, secretarul general al judeţului, să consulte consilierii judeţeni în 

legătură cu conţinutul procesului - verbal al şedinţei ordinare din data de 30.08.2024 și  al  ședinței 

extraordinare din data de 23.09.2024. 

 

Doamna secretar Crasnai Mihaela: 

Procesele verbale menționate redau întocmai, conform înregistrărilor audio, desfăşurarea 

şedinţelor, dezbaterile, precum şi modul în care s-a exercitat votul cu privire la proiectele de hotărâri 

aflate pe ordinea de zi a şedinţei ordinare din data de 30.08.2024 și al ședinței extraordinare din data de 

23.09.2024. 

 

Drept urmare, în conformitate cu prevederile art.182 alin.(4) cu trimitere la cele ale art.138 

alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, care permit consilierilor judeţeni să 

conteste conţinutul proceselor-verbale şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate, vă consult 

dacă există asemenea contestaţii? 

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

        Dacă nu sunt, supun spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 30.08.2024 și 

procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 23.09.2024. 

 

     Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32 ;voturi     împotrivă:0; 

abțineri 0; neparticipări 0 . 

     Procesele verbale   au fost aprobate, în unanimitate, cu 32 voturi pentru.   Mulțumesc. 

 

Raportat la ordinea de zi comunicată, propun completarea  acesteia cu 4 proiecte de hotărâri, 

respectiv: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Anexei nr. 1 și a Anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Satu Mare nr. 126/ 26.06.2017 privind aprobarea componenţei nominale a 

Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Satu Mare şi a 

Regulamentului de funcţionare a acesteia 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Organigramei și a Statului de funcții ale 

Muzeului Județean Satu Mare 
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3. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Satu Mare nr. 

152/2022 privind aprobarea proiectului ,,Reabilitare, extindere și dotare Ambulatoriu de Specialitate 

Tășnad”, a cheltuielilor legate de proiect și a parteneriatului aferent proiectului, în vederea finanțării 

acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico-economice cu principalii 

indicatori tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții ,,Reabilitare și eficientizare secție 

interne cu compartiment îngrijiri paliative, spital orășenesc Tășnad – Faza: D.A.L.I.” 

                Ca urmare, ordinea de zi propusă este următoarea: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului general consolidat al Judeţului Satu 

Mare pe anul 2024 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Satu Mare 

nr.70/2022 privind mandatarea președintelui Consiliului Județean Satu Mare, în vederea semnării 

declarației autentice a proprietarului cu privire la acordul de diminuare a suprafeței tronsonului 

de drum județean din DJ 108M înscris in CF nr.102521 Andrid 

3. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Anexelor nr.3, nr.4, nr.6, nr.7, nr.8, nr.11, 

nr.13, nr.14, nr.16, nr.17 și nr.18  la Hotărârea Consiliului Județean Satu Mare nr.144/2023 

privind aprobarea modificării tarifului mediu lei/km/loc inclusiv TVA și a tarifelor prevăzute în 

anexa nr.5.1 din contractele de delegare a gestiunii serviciului public de transport județean de 

persoane prin curse regulate în aria teritorială de competență a UAT Județul Satu Mare 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Statului de funcții al Spitalului Județean de 

Urgență Satu Mare 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 

al Spitalului Județean de Urgență Satu Mare 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Statului de funcții al aparatului de specialitate 

al Consiliului Județean Satu Mare 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului de selecție pentru desemnarea 

membrilor în Consiliul de Administrație al societății MANAGEMENTUL DEȘEURILOR 

SATU MARE S.R.L. pentru mandatul 2024-2028 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Anexei nr. 1 și a Anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Satu Mare nr. 126/26.06.2017 privind aprobarea componenţei nominale a 

Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Satu Mare şi a 

Regulamentului de funcţionare a acesteia 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Organigramei și a Statului de funcții ale 

Muzeului Județean Satu Mare 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Satu Mare nr. 

152/2022 privind aprobarea proiectului ,,Reabilitare, extindere și dotare Ambulatoriu de 

Specialitate Tășnad”, a cheltuielilor legate de proiect și a parteneriatului aferent proiectului, în 

vederea finanțării acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico-economice cu principalii 

indicatori tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții ,,Reabilitare și eficientizare secție 

interne cu compartiment îngrijiri paliative, spital orășenesc Tășnad – Faza: D.A.L.I.” 

12. DIVERSE 

 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi propuse. 

 

Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32;voturi împotrivă:0; abțineri 

0; neparticipări 0 . 

Ordinea de zi propusă, a fost aprobată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 

Mulțumesc. 
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Înainte de a trece la discutarea materialelor de pe ordinea de zi, reamintesc obligația legală ce revine 

consilierilor judeţeni de a nu participa la adoptarea hotărârilor față de care s-ar afla în vreuna dintre situaţiile 

de ,,conflict de interese” prevăzute la art. 228 alin. (1) din O.U.G.  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

având în vedere faptul că hotărârile adoptate cu încălcarea acestor prevederi sunt lovite de nulitate absolută. 

 

Eu, consilier județean, Filip Cătălin Marian nu particip la dezbatere și la vot la pct: 1. 

Eu, consilier județean, Gindele Emeric nu particip la dezbatere și la vot la pct: 1. 

Eu, consilier județean Kira Beniamin nu particip la dezbatere și la vot la pct. 1. 

Eu, consilier județean Lászlo Norbert István nu particip la dezbatere și la vot la pct. 1. 

 

 

Propun să trecem la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi: 

 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului general consolidat al Judeţului Satu 

Mare pe anul 2024 

        La acest proiect de hotărâre am formulat, în calitate de inițiator, următorul amendament, ce a 

fost  comunicat cu dvs. pe email: 

 

 

JUDEȚUL SATU MARE 

CONSILIUL JUDEȚEAN 

PREȘEDINTE 

Nr. 21178/30.09.2024 

 

AMENDAMENT 

la Proiectul de hotărâre al Consiliului Județean Satu Mare nr. 156/27.09.2024 privind 

rectificarea bugetului general consolidat al Judeţului Satu Mare pe anul 2024  

 

Având în vedere adresa Direcției Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului nr. 

92474/27.09.2024 înregistrată la Registratura Consiliului Județean Satu Mare sub nr. 21155/30.09.2024 

de comunicare a Anexei privind transferurile pentru finanțarea drepturilor acordate persoanelor cu 

dizabilități (dobânzi și transport) în anul 2024 conform Notei de aprobare ale Ministerului Muncii și 

Solidarității Sociale - Autoritatea Națională pentru Protecția Drepturilor Persoanelor cu Dizabilitați, 

propun următoarele modificări la Proiectul de hotărâre al Consiliului Județean Satu Mare privind 

rectificarea bugetului general consolidat al Judeţului Satu Mare pe anul 2024, după cum urmează:  

                                                                                                             mii lei 

 Influențe +/-  

TOTAL VENITURI 

din care: +1.760 

Alte drepturi pentru dizabilități și adopție 
+1.760 

TOTAL CHELTUIELI 

din care: +1.760 

Cap. 68.02 Asigurări şi asistenţă socială - 

Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului - Asistență 

socială în caz de boli și invalidități – Ajutor social +1.760 

 

Anexele nr. I, II se modifică și se introduce anexa nr. 1.1/23b în conformitate cu influențele 

prezentate. 

 

1. Art. 2 se modifică și va avea următorul cuprins: 
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,,Art.2. Se aprobă bugetul local de venituri și cheltuieli al Judeţului Satu Mare pe anul 2024 la 

nivelul sumei de 481.705,30 mii lei la partea de venituri, respectiv la nivelul sumei de 508.316,30 mii 

lei la partea de cheltuieli potrivit anexelor nr. II, 1.1/1, 1.1/10, 1.1/17, 1.1/20, 1.1/26, 1.1/29, 1.1/30, 

1.1/32, 1.3 și 1.4.” 

 

2. După articolul 2 se introduce un nou articol care va avea următorul cuprins: 

Art.3. Se aprobă rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2024 al Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului, conform anexei nr. 1.1/23b. 

 

3. Art. 3-5 din proiectul de hotărâre se renumerotează și vor deveni art. 4-6. 

 

4. Art. 6 din proiectul de hotărâre va deveni art. 7 și va avea următorul cuprins: 

,, Art.7 Anexele nr. I, II, 1.1/1, 1.1/10, 1.1/17, 1.1/20, 1.1/23b, 1.1/26, 1.1/29, 1.1/30, 1.1/32, 

1.3, 1.4, 1.5, 2.2/1 și 2.3/2 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.” 

 

5. Art. 7-9 din proiectul de hotărâre se renumerotează și vor deveni art. 8-10. 

 

 

INIŢIATOR: 

PREŞEDINTE, 

Pataki Csaba 

 

  Comisia pentru activități economico-financiare? 

  Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

  Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, construcții și modernizarea drumurilor de interes  

județean,  investiții? 

  Domnul consilier Kira Beniamin: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

  Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

  Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

  Comisia pentru protecția mediului, turism și agricultură? 

  Domnul consilier Bartok Gurzău Dorin Ioan: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

  Mulțumesc. 

 

  Comisia pentru administrarea domeniului public și privat al județului, dezvoltare urbanistică, 

conservarea  monumentelor istorice și de arhitectură, amenajarea teritoriului? 

 Domnul consilier Marincaș Gheorghe: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

  Mulțumesc. 
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  Comisia de dezvoltare regională, cooperare internă și internațională, parteneriate interne și 

internaționale? 

 Domnul consilier Erdei Robert Gyula: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

  Mulțumesc. 

 

  Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale minorităților? 

  Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

  Mulțumesc. 

 

       Comisia pentru învățământ, activități social-culturale, culte, sport și tineret? 

       Domnul consilier Gindele Emeric: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

  Mulțumesc. 

 

               Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor în funcție. 

       Dacă sunt observații? Ca și observație, pe lângă această sumă, despre care s-a făcut vorbire în 

amendament, mai avem o rectificare prin care se asigură până la sfârșitul anului, salarizarea pentru 

personalul neclerical, plătit de consiliul județean. Așteptăm săptămâna aceasta hotărârea de guvern 

prin care să putem achita salariile restante la DGASPC. Fără ajutor guvernamental, noi nu putem 

închide acest capitol. În rest, sunt reașezări între capitole.  

     Dacă mai sunt observații? 

 

    Doamna consilier Lazăr Mariana Andaluzia:     

    Am citit și eu, în presă, că nu au fost achitate salariile la DGASPC. Care este motivul? Aceste sume 

sunt repartizate de minister. Cred că a existat un fond de salarii? Acești oameni au ajuns la o limită 

maximă  de răbdare. De ce nu le-au fost achitate salariile?  

 

    Domnul președinte Pataki Csaba:  

    Din păcate, legea prevede că în proporție de 90% din cheltuielile sociale sunt asigurate prin bugetul 

de stat. Acesta este un neadevăr. Anul trecut, contribuția județului a fost de 28%, nu de 10%. În acest 

an, și eu din ianuarie v-am spus că dacă rămânem cu bugetul inițial, în luna septembrie nu vom mai 

avea bani să-i susținem. A fost o neatenție din partea celor care ar trebui să aloce cei 90%. Legea 

prevede că 90% îi achită ei, iar 10% noi.  

   Noi, la începutul anului am alocat din cote defalcate din TVA pentru DGASPC 23 milioane lei, exact 

suma care am primit-o pentru fondul de salarii. Mai exact, am dat 50%. La ei, fondul de salarii pentru 

o lună este de 7,5 milioane lei. Noi nu avem rezerve de unde să alocăm. Nu putem tăia de la capitolele 

de investiții, în condițiile în care, avem foarte multe lucrări demarate. La fel, stăm și la fondul propriu 

de salarii, unde vom avea sincope luna viitoare. Pentru partea de funcționare am primit mai puțini bani, 

față de anul trecut. În anul 2023 s-au majorat salariile de trei ori. S-au mărit standardele de calitate, 

ceea ce înseamnă că trebuie să avem mai mulți angajați pentru astfel de servicii, care altfel nu sunt 

acreditate. Pe de o parte, este o presiune cu creșterea cheltuielilor, pe de altă parte, noi lucrăm cu 

standardul de cost din anul 2022. Bugetul a fost total greșit construit, de cei de la București.  

  Din această cauză, există un decalaj. La nivel de guvernare au apărut alte priorități, de exemplu 

inundațiile. Din fondul de rezervă va primi fiecare județ rectificarea doar săptămâna viitoare. Acesta 

este primul exemplu. 

  Până anul trecut, timp de trei ani, toți asistenții maternali au fost plătiți printr-un program european, 

care a funcționat până în data de 31 decembrie 2023. Aceasta înseamnă că au apărut 300 de salarii noi. 

Când s-a construit bugetul la București, nimeni nu și-a dat seama că acești oameni trebuie plătiți în 

acest an. Noi ne-am trezit cu 300 de salarii în plus. Când am întocmit Nota de fundamentare către 

Autoritatea Națională pentru Persoane cu Dizabilități, către Autoritatea Națională pentru Protecția 

Copilului, am sesizat acest „mic„detaliu. Nimeni nu l-a luat în seamă. Mai mult, la rectificarea de 
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săptămâna viitoare, ei s-au uitat peste execuția bugetară din luna august. În luna august s-au plătit 

salariile pentru luna iulie, dar fără contribuții. Cei de la finanțe s-au uitat tot peste execuția bugetară 

din luna august. Degeaba le-am spus. Dacă doriți vă pot oferi după ședință corespondența pe acest 

subiect, semnată de subsemnatul, cu  cei de la București, care este mai stufoasă decât acest dosar de 

ședință. Dacă doriți vă ofer răspunsurile primite. Să vedeți ce răspunsuri ”profesioniste”am primit de 

la acești ”profesioniști”ai acestui ”minunat” guvern.  

 

Doamna consilier Lazăr Mariana Andaluzia:     

       Am înțeles că a fost contactată doamna secretar de stat, iar aceasta a rămas mirată să audă că nu s-au 

plătit salariile.  

 

   Domnul președinte Pataki Csaba:  

   Cu tot respectul, ar trebui să o invitați aici. Să le oferim actele și să meargă dânsa în fața oamenilor 

să le spună cu „seninătatea”cu care ne răspunde și nouă, în scris, că și-au achitat datoria.    

 

    Doamna consilier Lazăr Mariana Andaluzia:     

     O ultimă întrebare. Nu vă acuz de nimic. Am pus niște întrebări pertinente. Doresc să vă întreb cam 

când estimați că vor primi acești oameni banii?  

                

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

    Săptămâna viitoare, cel târziu până în data de 10 octombrie, vom încerca să ajungem la zi, să 

primească salariul restant și cel scadent. Vom face și noi un efort. Este posibil să accesăm un credit 

pentru finanțarea investițiilor și să regrupăm niște chetuieli. Eu am speranța că anul viitor se va construi 

mai bine bugetul pentru servicii sociale. Altfel, vă spun de pe acum: la anul viitor problemele vor apărea 

începând cu luna mai. Întrebați primăriile cum stau cu salariile pentru asistenții persoanelor cu 

handicap? Întrebați orice ramură a serviciilor sociale din România, cum stau cu banii? Întrebați spitalele 

de ce au arierate. Nu este vina noastră. Noi, dacă nu primim nu putem construi bugetul. Dacă într-un an 

cresc de trei ori salariile, eu îi întreb întreprinzătorii cum reușesc să compenseze? Eu nu am găsit rețeta. 

Noi nu avem venituri proprii. Primăriile maresc taxele locale. Este prevăzut de lege. Statul plătește 

90%, restul trebuie compensat din venituri proprii. Știți câte venituri proprii avem într-un an? Avem 5 

milioane lei. Vă dați seama cât de mult putem compensa, în condițiile în care, fondul de salarii este de 

7,5 milioane lei. Scrie în lege. Ei sunt acoperiți.  

    Dacă mai sunt observații?     

    Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu   amendamentul propus. 

         Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 28. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen Maria, 

Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu Kovacs Monica Silvia, Godzsa Zsolt 

Tiberiu, Kaiser Ștefan, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : 

”Neparticipări” la vot : 4, respectiv respectiv domnii consilieri: Filip Cătălin-Marian, Gindele  

Emeric, Kira Beniamin, Lászlo Róbert István, nu participă la dezbatere  și la vot) 

 

Total voturi – 28 din care :  pentru  28 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, cu  28 voturi pentru. 
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2. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Satu Mare 

nr.70/2022 privind mandatarea președintelui Consiliului Județean Satu Mare, în vederea semnării 

declarației autentice a proprietarului cu privire la acordul de diminuare a suprafeței tronsonului de 

drum județean din DJ 108M înscris in CF nr.102521 Andrid 

 

   Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

   Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale  

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

  Comisia pentru administrarea domeniului public și privat al județului, dezvoltare urbanistică, 

conservarea  monumentelor istorice și de arhitectură, amenajarea teritoriului? 

Domnul consilier Marincaș Gheorghe: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

  Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, construcții și modernizarea drumurilor de interes  

județean, investiții? 

Domnul consilier Kira Beniamin: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Proiectul se aprobă cu votul a 2/3 din numărul consilierilor în funcție. 

         Dacă sunt observații? Acest proiect a mai trecut printr-o formă, dar ni se solicită anumite 

documente mai speciale de către OCPI Carei.    

        Dacă mai sunt observații? 

             Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

     Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea 

Lenuța -Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, 

Barta Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra 

Carmen Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, 

Giurgiu Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira 

Beniamin, Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean 

Maria Eva, Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, 

Pop Liviu, Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : -  

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
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3. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Anexelor nr.3, nr.4, nr.6, nr.7, nr.8, nr.11, nr.13, 

nr.14, nr.16, nr.17 și nr.18  la Hotărârea Consiliului Județean Satu Mare nr.144/2023 privind 

aprobarea modificării tarifului mediu lei/km/loc inclusiv TVA și a tarifelor prevăzute în anexa nr.5.1 

din contractele de delegare a gestiunii serviciului public de transport județean de persoane prin curse 

regulate în aria teritorială de competență a UAT Județul Satu Mare 

 

       Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, construcții și modernizarea drumurilor de interes  

județean,  investiții? 

Domnul consilier Kira Beniamin: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Comisia pentru protecția mediului, turism și agricultură? 

Domnul consilier Bartok Gurzău Dorin Ioan: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

 Comisia pentru administrarea domeniului public și privat al județului, dezvoltare urbanistică, 

conservarea  monumentelor istorice și de arhitectură, amenajarea teritoriului? 

Domnul consilier Marincaș Gheorghe: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

  Comisia de dezvoltare regională, cooperare internă și internațională,    parteneriate interne și 

internaționale? 

Domnul consilier Erdei Robert Gyula: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

 Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

  Comisia pentru învățământ, activități social-culturale, culte, sport și tineret? 

Domnul consilier Gindele Emeric: aviz favorabil.  
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Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

     Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor în funcție. 

             Dacă sunt observații? Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre . 

            Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Statului de funcții al Spitalului Județean de 

Urgență Satu Mare 

 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

  Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

    Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

            Dacă sunt observații?Este vorba despre modificări de posturi libere. Nu este vorba despre extindere, 

nu sunt poziții noi, doar modificări. 

            Dacă mai sunt observații?   

           Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

           Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 
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Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Spitalului Județean de Urgență Satu Mare 

 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

 Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

 Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

     Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

             Dacă sunt observații? Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

            Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 
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Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Statului de funcții al aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Satu Mare 

 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

         Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii,  probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

     Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

            Dacă sunt observații?  Se modifică un singur post, de consilier superior. Postul liber devine consilier 

asistent.  

           Dacă mai sunt observații? 

           Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

           Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului de selecție pentru desemnarea membrilor 

în Consiliul de Administrație al societății MANAGEMENTUL DEȘEURILOR SATU MARE 

S.R.L. pentru mandatul 2024-2028 
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Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

  Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

         Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

Dacă sunt observații? Demarăm procedura. 

Dacă mai sunt observații? 

Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

                Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea 

Lenuța -Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, 

Barta Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra 

Carmen Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, 

Giurgiu Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira 

Beniamin, Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean 

Maria Eva, Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, 

Pop Liviu, Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Anexei nr. 1 și a Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Satu Mare nr. 126/26.06.2017 privind aprobarea componenţei nominale a Comisiei Tehnice de 

Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a judeţului Satu Mare şi a Regulamentului de funcţionare a acesteia 

 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 
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  Comisia pentru administrarea domeniului public și privat al județului, dezvoltare urbanistică, 

conservarea  monumentelor istorice și de arhitectură, amenajarea teritoriului? 

Domnul consilier Marincaș Gheorghe: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

 Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

    Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

           Dacă sunt observații? Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre. 

           Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Organigramei și a Statului de funcții ale 

Muzeului Județean Satu Mare 

 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc.   

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 
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  Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale 

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

Comisia pentru învățământ, activități social-culturale, culte, sport și tineret? 

Domnul consilier Gindele Emeric: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

 Mulțumesc. 

 

Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

               Dacă sunt observații? Sunt modificări exclusiv pentru posturi libere.  

               Dacă mai sunt observații? 

               Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre . 

              Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

10. PROIECT DE HOTĂRÂRE pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Satu Mare nr. 

152/2022 privind aprobarea proiectului ,,Reabilitare, extindere și dotare Ambulatoriu de Specialitate 

Tășnad”, a cheltuielilor legate de proiect și a parteneriatului aferent proiectului, în vederea finanțării 

acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență 

Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, construcții și modernizarea drumurilor de interes      

județean,  investiții? 

Domnul consilier Kira Beniamin:aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 
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Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Comisia de dezvoltare regională, cooperare internă și internațională, parteneriate interne și 

internaționale? 

Domnul consilier Erdei Rrobert Gyula: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

    Mulțumesc. 

 

Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii, probleme ale  

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

      Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor în funcție. 

             Dacă sunt observații? Ca și observație, să vedeți de unde este presiunea bugetară, de unde derivă. 

Aici, am avut un contract bazat pe indicatorii tehnico-economici din anul 2022. La acel moment, am 

avut o parte de cofinanțare de 500 mii lei. Au trecut doi ani, și după întocmirea proiectului tehnic, dacă 

se aprobă acest proiect, partea de neeligibile va fi peste 4 milioane lei. Prețurile cresc pentru fiecare 

lucrare publică. Din această cauză este presiune  pentru partea de investiții și pentru partea de chetuieli. 

Este un exemplu elocvent. În acest caz, primim o finanțare în valoare de 13 milioane lei, unde inițial 

cofinanțarea era de 500 mii lei, dar va ajunge la 3.469.000 plus TVA, adică aproape 4 milioane lei. 

          Dacă mai sunt observații?      

          Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre . 

          Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
 

11.PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico-economice cu principalii 

indicatori tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții ,,Reabilitare și eficientizare secție 

interne cu compartiment îngrijiri paliative, spital orășenesc Tășnad – Faza: D.A.L.I.” 
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Comisia pentru activități economico-financiare? 

Domnul consilier Kaiser Ștefan: aviz favorabil.  

 

 Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

 Comisia pentru realizarea lucrărilor publice, construcții și modernizarea drumurilor de interes      

județean,  investiții? 

Domnul consilier Kira Beniamin:aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

Comisia de muncă și protecție socială, sănătate și familie, protecția copilului? 

Doamna consilier Dobra Carmen Maria: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

Mulțumesc. 

 

  Comisia de dezvoltare regională, cooperare internă și internațională, parteneriate interne și 

internaționale? 

Domnul consilier Erdei Rrobert Gyula: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

 Mulțumesc. 

 

Comisia juridică, de disciplină, administrație publică, relații cu cetățenii,   probleme ale  

minorităților? 

Doamna consilier Mărginean Maria Eva: aviz favorabil.  

 

Domnul președinte Pataki Csaba:  

Mulțumesc. 

 

Proiectul se aprobă cu votul majorității consilierilor prezenți. 

               Dacă sunt observații? Am ajuns în această etapă și cu clădirea spitalului din Tășnad. Suntem în 

curs de obținere a avizului de oportunitate de la minister. În secunda în care se lansează, după sute de 

dezbateri, ”Programul pentru sănătate”, atunci îl vom depune spre finanțare, cu toate elementele. 

Sperăm că ne vom încadra în acest deviz estimat la 25 milioane lei. Nu avem nicio garanție că nu 

vom mai avea și alte tipuri de cheltuieli.  

              Dacă mai aveți observații? 

             Dacă nu, supun spre aprobare proiectul de hotărâre . 

             Rezultatul votului se prezintă, după cum urmează: voturi pentru: 32. 

Au votat ”pentru”: Pataki Csaba – președinte, Buzgău Oliviu Aurel-vicepreședinte,Cornea Lenuța 

-Titiana  – vicepreședinte, Antal Annamaria-Sidonia, Avorniciți Neculai, Balogh Sandor, Barta 

Zoltan, Bartok Gurzău Dorin Ioan, Belbe Ioan, Blidar Ileana, Chiș Gheorghe, Dobra Carmen 

Maria, Erdei Robert Gyula, Fanea Imola, Filip Cătălin-Marian, Gal Ilona Gyongyi, Giurgiu 

Kovacs Monica Silvia, Gindele Emeric, Godzsa Zsolt Tiberiu, Kaiser Ștefan, Kira Beniamin, 

Lászlo Róbert István, Lazăr Mariana Andaluzia  Marincaș Gheorghe, Mărginean Maria Eva, 

Merker Andrea, Miclea Narcis Vasile Marian, Mureșan Ștefan, Pacz Camelia Maria, Pop Liviu, 

Tașnadi Ștefan,  Urs Beniamin. 

Au votat ”impotrivă” : - 

S-au ”abținut” de la vot : - 

”Neparticipări” la vot : - 

Total voturi –  32 din care :  pentru - 32 , împotrivă – 0, abţineri –0. 

Hotărârea a fost adoptată, în unanimitate, cu 32 voturi pentru. 
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12.DIVERSE 

   Doamna consilier Lazăr Mariana Andaluzia:  

     Doresc să ridic din nou problema clădirii istorice din localitatea Carei, str. Iuliu Maniu. Pe cînd 

estimați că vor începe lucrările, despre care discutăm dee peste un an?  

     Domnul președinte Pataki Csaba:  

 

     Vă informez că, săptămâna trecută a expirat termenul de depunere al ofertelor. Avem un singur 

ofertant. Sper ca evaluarea să meargă cât mai repede. Când se finalizează evaluarea putem da ordin de 

începere. Eu zic că este o problemă de maxim două săptămâni.Nu noi suntem vinovații. Știti foarte 

bine, că această Comisie de monumente ne-a ținut blocați peste un an jumate. S-a reparat tot ceea ce 

înseamnă tâmplărie, considerată de patrimoniu. Putem să ne așteptăm la cheltuieli suplimentare. În 

acești doi ani, nu doar că a fost afectată clădirea, dar au crescut și prețurile la materialele de construcție. 

Așa se lucrează între instituții. Timpul pierdut înseamnă bani. 

 

   Domnul consilier Kira Beniamin:  

 

   Domnule președinte, având în vedere faptul că este o singură firmă care și-a depus oferta, ținând cont 

că societățile din ziua de azi aleargă după lucrări la stat, deoarece sunt bine plătite și au siguranța 

banilor, din ce motiv s-a înscris doar o societate? 

    

Domnul președinte Pataki Csaba: 

      Este o intervenție pentru o clădire de patrimoniu, deeclarată monument. Cine poate să se atingă de o 

clădire monument trebuie să dețină toate atestatele. În rest, trebuie să întrebați operatorii economici. 

Dacă vă uitați la scadența plăților facute statul român acum pentru cei cu lucrări publice, să nu vă mirați 

că participă doar un singur ofertant. Dacă vă uitați spre Programul ”Anghel Slaligny”, spre PNDL, câte 

luni sau jumătăți de ani de întârziere are statul român, să nu vă mirați că prin licitațiile publice vine doar 

o firmă.  

 Domnul consilier Kira Beniamin:  

 În ultimii ani nu au mai fost atâtea întârzieri. 

Domnul președinte Pataki Csaba: 

    În ultimul an jumate. Până când a fost un pic altfel guvernul. Atunci a fost totul la zi. Dar acum este 

altfel. Să fiu foarte elegant.    

      Domnul consilier Belbe Ioan:  

       Stimați colege și colegi! Am înțeles că a fost ultima ședință în acest format.  

Domnul președinte Pataki Csaba: 

     Dacă îmi permiteți, domnul Belbe și dacă sunteți de acord, eu aș dori să invit și actualii consilieri la 

ședința de constituire a consiliului județean, să puteți preda ștafeta celor care vin. Acolo, aș dori să vă 

mulțumesc și să se vadă ce echipă bună am fost. Normal că au existat divergențe, deoarece și în familie 

există, doar că împreună am dus către progres acest județ.  

 Domnul consilier Belbe Ioan:  

  Și eu acest aspect am dorit să-l subliniez. Au trecut opt ani, de când împreună am luat hotărâri pentru 

județul Satu Mare, pe care le considerăm eficiente. În nume personal, le mulțumesc tuturor colegilor 

pentru întreaga colaborare din această perioadă. Le urez succes celor care vor veni în funcțiile de 

consilieri județeni.  
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Domnul președinte Pataki Csaba: 

  Vă mulțumesc. Repet, lansez și pe această cale invitația, inclusiv consilierilor care nu se mai 

regăsesc în noul mandat. Eu am învățat și din perioada de parlamentar, că cineva care a fost odată 

ales își merită respectul pentru tot restul vieții. În acești patru ani petrecuți împreună, toată lumea a 

fost și la putere și în opoziție. Practic, toți am petrecut un mandat echilibrat, din toate punctele de 

vedere.  

    Problemele nu țin cont de faptul că noi suntem în formare, și de aceea este posibil să avem o 

ședință extraordinară, să vedem cum închidem bugetul. Acum,  este mare senzație națională faptul 

că, la Negrești Oaș, pentru câteva săptămânise va sista actiivtatea secției de pediatrie, în condițiile 

în care, doamna doctor este bolnavă și nu mai rezistă. Nu putem asigura toată linia. Aceasta nu 

înseamnă că am închis tot ceea ce înseamnă pediatrie. Dacă aveți cunoștințe, dacă puteți să 

convingeți medici pediatri care să facă gărzi, am reuși să ținem în viață secția. Am făcut eforturi 

deosebite dar sunt unele specializări unde nu găsim medici, nu numai în județul Satu Mare, ci în 

toată țara. Medicii din România lucrează în patru zone: București, Cluj, Iași, Timișaora. Este subiect 

de presă. Acum mi-a scris doamna manager că la posturile de televiziune ”PRO TV, KanalD” se 

prezintă pe larg situația de la Negrești Oaș.          

    Dacă mai aveți luări de cuvânt? 

        Ordinea de zi fiind epuizată, declar închisă şedinţa ordinară și vă mulţumesc pentru participare. 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                                         SECRETAR GENERAL AL  JUDEȚULUI, 

 Pataki Csaba                                                           Crasnai Mihaela Elena Ana 
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